
Zápis z členské schůze bytového družstva BURE, konané dne 19.6.2015 ve dvoře Resslova  

 

Přítomno 11 členů ze 17 (viz prezenční listina) 

Začátek v 18,00 hodin. 

Schůzi vedl Pavel Důra, předseda představenstva 

 

Program: Úvod 

                Důležité informace pro členy a podnájemníky 

                Vyúčtování ročních záloh za rok 2014 

                Diskuze a občerstvení 

 

1. Na úvod schůze pan Důra uvítal přítomné členy družstva a poděkoval pánům 

Tomíčkovi a Vondrákovi za přípravu a zajištění občerstvení a přivítal hosty manžele 

Ulrichovi. 

2. Členové družstva byli požádáni, aby v pondělí 22.6. byli doma a umožnili revizní 

prohlídku připojení karmy kominíkovi a servizní prohlídku karmy odborníkům 

plynařům (Upozornění na toto od 3.6. na nástěnkách v domech)  

3. V důležitých informacích byli členové seznámeni s ukončením podnájmu pana Čížka 

u paní Filipové k 30.6.,  

4. byli upozorněni na povinnost nahlásit případné změny v obsazení domácnosti dalšími 

jejími členy dle Stanov družstva, čl.8,odst.f. (konkrétně nepřítomná sl.Musilová  

5. info o výměně bojleru v garsonce Resslova a o nabídce levnějšího úklidu společných      

prostor v Budivojově a za dva členy v Resslově, za 100Kč/domácnost, nyní 178Kč  

6. o přípravě přípojky plynovodu – výměně v ulici Budivojova,  

7. dostali jsme souhlas stavebního odboru pro zateplení krčku a výměny vchodových 

dveří se samozamykacím zámkem, takže pošleme dokumentaci pro výběrové řízení 

dodavatele. 

8. proběhla anketa, kdo ze členů by si přál balkon nebo výtahovou plošinu. Ze 12 

přítomných členů (ing.Hlásek přišel později) se 4 vyjádřili pro balkon a 4 pro 

výtahovou plošinu. Proto se další jednání ohledně možné varianty odkládá. 

 

9. Vyúčtování záloh za rok 2014 provedla paní Tanzerová každému členu osobně s tím, 

že vyúčtování za vodu bude provedeno v následujícím týdnu a dodatečně. 

10. Proběhla všeobecná diskuze a již zmíněné bohaté občerstvení. 

 

 

V době, kdy píši tento zápis, tj. 22.6.15, proběhly revizní prohlídky napojení karem do 

komínů i servizní prohlídky plynových karem. Děkuji všem členům družstva, kteří nám toto 

umožnili, za vaši spolehlivost a zodpovědnost. 

 

Naopak jsem zklamaný přístupem zbylých členů, kteří nemají zájem o svůj majetek – byt. 

Týká se to pana Turka z Resslovy a paní Filipové z Budivojovy,kde služby nemohly být 

provedené! 

 

 

 

Dne 22.6.15 v Českých Budějovicích                                Zapsal: Pavel Důra 

                                                                                       předseda představenstva 

 

  


